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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/34 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-4 
Rijeka,  02. 07. 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 12. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
12. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 26.06.2020. godine (petak) s početkom u 20:00 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 11. sjednice VMO Gornji Zamet održane 28.01.2020. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 
 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
 
1. Usvajanje Rebalansa Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2020. godinu 
2. Prijava programskih aktivnosti za 2021. godinu 
3. Tekuća komunalna i prometna problematika 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević kratko je s vijećnicima prokomentirao dopis zaprimljen 
od Odjela gradske uprave za samoupravu i upravu u kojem se, s obzirom na smanjene prihode 
proračunskih sredstava uzrokovane pandemijom COVID-19 virusa traži od Vijeća procjena mogućnosti 
smanjenja sredstava za programske aktivnosti Vijeća mjesnih odbora u 2020. godini. Vijeće MO Gornji 
Zamet imalo je u planu održati sljedeće programske aktivnosti: (programska aktivnost Doček 
Zametskih zvončara i maškara – u sklopu nje i Halubajskih zvončara već je održana u veljači o.g.) 
Birajmo najljepšu okućnicu, Križevica 2020., Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave Vijeće MO Gornji Zamet jednoglasno je donijelo Rebalans 
Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2020. godinu. Sukladno uputama Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu te situaciju pandemije COVID-19 virusa VMO Gornji Zamet u potpunosti 
odustaje od programskih aktivnosti Birajmo najljepšu okućnicu i Križevica 2020. Programskoj 
aktivnosti Dani Mjesnog odbora smanjuju se ukupno prvotno planirana financijska sredstva sa 
7.500,00 kn na 1.500,00 kn. Programskoj aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka nisu smanjivana 
planirana financijska sredstva. Usvojenim Rebalansom ukupna vrijednost Financijskog plana 
za 2020. godinu umanjuje se sa 23.650,00 kn na 12.650,00 kn. 
 
AD 2 
 
G. Kovačević informirao je vijećnike o potrebi prijedloga, prijava programskih aktivnosti VMO Gornji 
Zamet za 2021. godinu. G. Kovačević predložio je da se prijave i prijedlozi programa pošalju po uzoru 
na plan za 2020. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni da se kao prijave prijedloga programskih aktivnosti VMO Gornji 
Zamet za 2021. godinu pošalju: Doček Zametskih i Halubajskih zvončara, Birajmo najljepšu 
okućnicu, Križevica 2021., Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka. 
 
AD 3 
 
3.1. G. Kovačević informirao je vijećnike o uočenoj i odmah prijavljenoj velikoj udarnoj rupi u kolniku u 
Ulici Josipa Mohorića, kod k.br. 46, 46A i 48. Prijava je proslijeđena nadležnima, TD Rijeka promet te 
je nedostatak u kratkom roku saniran. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.2. G. Kovačević informirao je vijećnike o od strane građana zaprimljenom prijedlogu za uređenjem 
površine u Ulici Franje Pilepića Pavina kod k.br. 17 i 18. Prijedlog je da se čestica izravna sa cestom 
te da se ispita mogućnost izgradnje parkirališnih mjesta ili da se teren uredi kao zelena površina. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni da se ispitaju mogućnosti realizacije predloženog u sklopu 
prijedloga komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet, a sukladno financijskim mogućnostima i 
odgovoru nadležnih na ovu temu. 
 
3.3. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o zaprimljenom upitu građana o mogućnosti postave 3 
spremnika za plastiku, staklo i papir na početku Ulice Tići, na zapadnoj strani ulice. Upit je od strane 
MO Gornji Zamet proslijeđen nadležnima, KD Čistoća te je zaprimljeno sljedeće očitovanje: KD Čistoća 
prihvaća prijedlog građana međutim predloženi lokalitet postave spremnika je u privatnom vlasništvu. 
Kod instalacije takve usluge KD Čistoća ne može bez pristanka vlasnika postaviti dodatna tri 
spremnika. Iz Čistoće navode kako je Ulica Tići uska ulica, a uslijed izgradnje ogradnih zidova okućnica 
na samom rubu pripadajuće čestice. Zbog takve gradnje došlo je do sužavanja kolne površine tako i 
nemogućnost instaliranja takve usluge u tom dijelu ulice. Shodno tome obavit će se ponovni izvid 
lokaliteta, s ciljem bližeg pozicioniranja takve usluge prema korisnicima u predmetnom dijelu Ulice Tići. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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3.4. G. Kovačević kratko je s vijećnicima prokomentirao zaprimljeni dopis od strane Odjela gradske 
uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem na temu upita Hrvatskog telekoma 
za postavom telekomunikacijskog kabineta u Plješivičkoj ulici u blizini dječjeg parka. Shodno 
prethodnom dogovoru vijećnika na zaprimljeni dopis je odgovoreno pozitivnim mišljenjem Vijeća. 
Ormarić će se smjestiti u ugao, te bi zbog uređenosti i dobrog izgleda ormarić bio prislonjen na zid bez 
izvedbe utora. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i potvrdili prethodni dogovor o 
suglasnosti postave telekomunikacijskog kabineta. 
 
3.5. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o upitu građana za postavom jednog rasvjetnog tijela u Ulici 
Bože Starca Jurićeva kod k.br. 54 budući da se postavlja novi betonski stup. Ovaj upit je od strane MO 
Gornji Zamet proslijeđen nadležnima, TD Energo te je zaprimljeno sljedeće očitovanje: Nakon izvida 
na terenu utvrđeno je kako će se tehničke mogućnosti realizacije traženog moći utvrditi nakon što HEP 
do kraja izvede sve radove na rekonstrukciji NN mreže. Sam stup je bez napojnog kabela koji je bitan 
za određivanje napojne točke i procjene potrebnih sredstava ovog proširenja javne rasvjete.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.6. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o upitu građana za rješavanjem kanalizacijskog priključka 
objekta na adresi Josipa Mohorića 37. Upit je od strane MO Gornji Zamet proslijeđen nadležnom Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav te je na ovu temu zaprimljeno sljedeće očitovanje: Od KD VIK 
Rijeka se traži da se u Plan gradnje za iduću godinu uključi dogradnja ogranka javne sanitarne 
odvodnje kojim bi se omogućilo priključenje na sanitarnu kanalizaciju kuće na adresi Josipa Mohorića, 
kućni broj 37. U tom kontekstu nadležni Odjel predložio je VIK-u da predmetni ogranak javne sanitarne 
odvodnje planira na način da se obuhvati rješavanje šireg područja, odnosno da se u projektnom 
rješenju sagleda najoptimalnije i ekonomski najprihvatljivije rješenje koje će omogućiti i priključke 
drugih građevina u okolici. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.7. G. Kovačević upoznao je vijećnike sa zaprimljenom predstavkom od strane građana Ulice Bože 
Starca Jurićeva na oborinske vode i upojne bunare koji se prilikom jakih kiša napune i izlijevaju vodu 
te se ukazuje na njihovu nefunkcionalnost. Na ovu temu zaprimljeno je i službeno očitovanje nadležnog 
Odjela gradske uprave za komunalni sustav u kojem se navodi kako su postojeći upojni bunari 
izgrađeni kako bi se lokalno poboljšalo stanje na kolniku u kišnom periodu. Njihova funkcija uvelike je 
vezana za količinu padalina i za sastav samog tla na kojem su izgrađeni. To podrazumijeva mogućnost 
da kod količinski većih i intenzitetom jačih kiša postoji mogućnost da se ti upojni bunari naglo napune 
i da voda iz njih izlijeva jer se donji slojevi tla naglo zapunjavaju i ne mogu u kratkom roku prihvatiti 
navedene velike količine oborinskih voda s kolnika. Cjelokupnu problematiku odvodnje s kolnika ulica 
potrebno je rješavati na prostoru cijeloga Grada s izgradnjom zatvorenog sustava odvodnje na temelju 
prethodno provedene potrebne studije. Stanje svih izgrađenih upojnih bunara na području Grada 
održava se temeljem godišnjeg Plana održavanja otvorenog sustava odvodnje te će se po potrebi 
poduzimati određeni zahvati kako bi se povećala njihova protočnost i upojnost. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.8. G Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana vezanom za mogućnost postave 
dodatnih spremnika za komunalni otpad u ulicama Milice Jadranić, Pužići i Obručka. Zaprimljen je i 
službeni odgovor KD Čistoća kako postoji mogućnost povećanja broja spremnika na predloženim 
lokacijama, ali uz uvjet da vlasnici predmetnih lokacija potvrde prijedlog predlagatelja. Uz navedeno, 
mogućnost okretanja namjenskog vozila mora biti odobrena od strane vlasnika predloženih parcela.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.9. G. Kovačević ukratko je s vijećnicima prokomentirao sve zapažene komunalne nedostatke koji se 
tiču oštećenih, dotrajalih i nedostajućih prometnih znakova/ogledala koji su primijećeni od strane 
vijećnika te utvrđeni redovitim terenskim obilascima tajnika MO. Svi uočeni nedostaci su zabilježeni i 
proslijeđeni stručnoj služi TD Rijeka promet na postupanje i sanaciju.  
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.10. G. Kovačević izvijestio je vijećnike o upitu građana za čišćenjem kamenčića sa staze za bicikle 
u dječjem parku, rekreativnoj zoni u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva. Upit za čišćenjem rekreativne 
zone i pometanjem kamenčića sa staze, kao i u terenskom obilasku primijećen oštećen obruč za koš 
te pokidani povezi oko mlada tri stabla na zelenoj površini uz predmetnu zonu su proslijeđeni Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav na postupanje te je traženo realizirano u kratkom roku. Jednak 
upit za čišćenjem dječjeg parka i antistres površine ispod sprava za igranje stigao je od strane građana 
i za Plješivičku ulicu te je također brzo realiziran nakon reagiranja od strane MO Gornji Zamet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.11. G. Kovačević je s vijećnicima prokomentirao zaprimljeni elaborat po obradi stavke komunalnih 
prioriteta MO Gornji Zamet za 2019. godinu – Ispitivanje mogućnosti za izgradnju nogostupa uključivo 
uređenje parkirnih mjesta u Ulici Josipa Mohorića kod dječjeg igrališta. Izvršenom analizom posjedovne 
strukture na katastarskim česticama u planiranoj zoni obuhvata i prometno tehničkih uvjeta za izvedbu 
nogostupa i parkirališta u Ulici Josipa Mohorića kod dječjeg igrališta utvrđeno je da postoje uvjeti za 
izgradnju nogostupa i uređenje parkirališta na razmatranoj zelenoj površini sjeverno od k.br. 37. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.12. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana o neasfaltiranom 
makadamskom putu u Ulici Bože Starca Jurićeva kod k.br. 7. Upit je od strane MO Gornji Zamet 
proslijeđen na očitovanje nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.13. G. Kovačević izvijestio je vijećnike o zaprimljenom zahtjevu ovlaštenih predstavnika stanara 
zgrada Bože Starca Jurićeva 13 i Primorska 8A za postavom jednog prometnog ogledala u Ulici Bože 
Starca Jurićeva sjeverno od k.br. 30 (izlaz s parkirališta zgrade Bože Starca Jurićeva 13, pogled prema 
prema lijevoj strani). Upit je proslijeđen stručnoj službi TD Rijeka promet te je nakon terenskog izvida 
s tajnikom MO potvrđena ukazana potreba za postavom prometnog ogledala. Ogledalo je postavljeno 
u kratkom roku iz sredstava redovnog održavanja TD Rijeka promet. 
   
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.14. G. Kovačević ukratko je izvijestio vijećnike o terenskom sastanku s predstavnicima Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav i KD Čistoća vezan za nastavak radova na uređenju budućeg 
dječjeg parka u Ulici Josipa Mohorića i planiranoj daljnjoj dinamici izvođenja radova koji se financiraju 
iz sredstava komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.15. G. Kovačević upoznao je vijećnike s upitom građana vezanom za nedavno izvedene radove na 
odvodnji oborinskih voda u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva u potezu smjera istok, od k.br. 2. Upit je 
odmah proslijeđen na očitovanje nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.16. G. Kovačević informirao je vijećnike o od prošle sjednice svim primjedbama koje je MO Gornji 
Zamet zaprimio od strane građana a tiču se voznog reda autobusne linije br. 3. Sve zaprimljene 
primjedbe proslijeđene su i stručnim službama KD Autotrolej. Sukladno dogovoru vijećnika poslan je i 
službeni dopis VMO Gornji Zamet prema KD Autotrolej i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav 
kojim se traži ponovno razmatranje problematike voznog reda autobusne linije br. 3 te pronalazak 
dugoročnog i kvalitetnog rješenja za sve korisnike autobusne linije br. 3 s područja Gornjeg Zameta i 
Grbaca. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Kovačevićem. 
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3.17. G. Zelenović informirao je vijećnike kako su od nadležnih zatražene i dobivene informacije na 
temu planova Grada Rijeke u vezi proširenja dijelova Ulice Soldanac, a naročito dijela od k.br. 52 do 
k.br. 65. Zbog učestalih upita i samih građana ova problematika proslijeđena je na očitovanje te je 
zaprimljen sljedeći odgovor: Odjel gradske uprave za komunalni sustav sve aktivnosti i poslove po 
pitanju uređenja i rekonstrukcija prometnica vrši temeljem Programa gradnje i Proračuna Grada Rijeke 
za 2020. godinu te putem Projekcije proračuna do 2022. godine koji je donijet po Odluci gradskog 
vijeća Grada Rijeke. Za predmetnu dionicu ceste Soldanac od k.br. 65 do k.br. 55D nije izrađena 
projektna dokumentacija. Slijedom toga nisu ishođeni niti dokumenti za gradnju. Rekonstrukcija dionice 
ceste nije u programu gradnje za 2020. godinu kao niti u planu za sljedeće tri godine. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.18. G. Zelenović ukratko je informirao vijećnike o sastanku koji je sazvao Gradonačelnik Grada Rijeke 
s ovlaštenim predstavnicima Vijeća MO dana 04. lipnja o.g. na temu realizacije usvojenih komunalnih 
prioriteta za 2020. godinu. Na sastanku je Gradonačelnik objasnio kako su uslijed pandemije COVID-
19 virusa uvelike smanjeni prihodi proračuna a s tim u vezi prilikom izglasavanja rebalansa gradskom 
vijeću će biti predložena i odgoda realizacije malih komunalnih akcija (prioriteta) planiranih za 2020. 
godinu. Ukoliko se prihodi oporave i ne dođe do novih posljedica novog vala pandemije ili drugih 
okolnosti koje bi utjecale na nedovoljno punjenje prihodovne strane proračuna planirani i usvojeni iznos 
za realizaciju komunalnih prioriteta na području MO Grada Rijeke za 2020. godinu realizirao bi se u 
2021. godini. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.19. G. Kovačević informirao je vijećnike kako je po zaprimljenim informacijama dobivenim od strane 
građana od nadležnog Odjela gradske uprave za komunalni sustav zatraženo službeno postupanje i 
provođenje mjera deratizacije u Ulici Bože Starca Jurićeva, u blizini k.br. 9 i 13 zbog uočenih glodavaca. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.20. G. Kovačević informirao je vijećnike o od prošle sjednice zaprimljenim upitima/prijedlozima 
građana na temu prometne problematike na području MO Gornji Zamet. Svi upiti bit će tema terenskog 
sastanka koji će se organizirati u suradnji s nadležnima, TD Rijeka promet tokom mjeseca srpnja. 
Zaprimljeni prijedlozi/upiti odnose se na: 
 

1. Mogućnost postave usporivača prometa u Ulici Milice Jadranić kod k.br. 25 do k.br. 11 Ulice 
Pužići 

2. Mogućnost postave usporivača prometa u gornjem ravnom dijelu kolnika prije same nizbrdice 
u Ulici Vrhovo koja se spaja na Ulicu Josipa Mohorića  

3. Mogućnost da se u neposrednoj blizini dječjeg parka u Plješivičkoj ulici postavi odgovarajuća 
horizontalna i vertikalna signalizacija koja bi vozače upozorila na blizinu dječjeg parka 

4. Mogućnost „proširenja“ usporivača prometa – ležećeg policajca dodavanjem odgovarajućih 
segmenata preko crte parkirnog mjesta u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva 

5. Mogućnost postave stupića na ulazu u parkirni prostor u rekreativnoj zoni u Ulici Bogomira 
Ćikovića Marčeva između igrališta i zelene zone sa stolovima i klupicama za odmor građana.  

 
Na zadnji prijedlog građana nadovezuje se i učestali problem parkiranja kamiona na predmetnom 
parkiralištu. Po ovoj problematici zaprimljen je i odgovor nadležnih u zajedničkoj komunikaciji. TD 
Rijeka promet nakon obavljenih konzultacija s Prometnim redarstvom Grada Rijeke na predmetnoj 
lokaciji postavit će prometni znak kojim se zabranjuje parkiranje i zaustavljanje kamiona. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje sve navedene informacije. Nakon terenskog sastanka 
s nadležnima Vijeće će razmotriti sve prijedloge koje bude moguće realizirati.  
 
AD 4 
 
G. Kovačević obavijestio je vijećnike da je povodom Dana državnosti, 30. svibnja na spomeniku palim 
braniteljima iz Domovinskog rata u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva u ime MO Gornji Zamet položen 
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umjetni cvjetni aranžman te zapaljena svijeća. Sukladno prethodnom dogovoru vijećnika izvršena je i 
preraspodjela sredstava unutar Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2020. godinu. Zbog ukazane 
potrebe izvršena je preraspodjela unutar redovne aktivnosti Vijeća MO s pozicije PRO2502 – 
reprezentacija na poziciju PRO2503 – ostali nespomenuti rashodi poslovanja u iznosu od 200,00 kn. 
Ovom preraspodjelom pozicija PRO2502 - reprezentacija umanjuje se za 200,00 kn, dok se pozicija 
PRO2503 – ostali nespomenuti rashodi poslovanja uvećava za 200,00 kn. Ukupni iznos Financijskog 
plana ovom preraspodjelom nije se mijenjao. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i usvojili preraspodjelu 
financijskih sredstava po navedenim pozicijama u okviru Financijskog plana. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:30 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednik VMO Gornji Zamet  

       Krunoslav Kovačević 

 


